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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till socialförsäkringsminister Annika Strandhäll (S)

2015/16:98 Hur ökningen av sjukskrivningar ska hejdas

I veckan presenterade regeringen ett åtgärdsprogram som ska hejda 
ökningen av antalet sjukskrivningar och de skenande kostnaderna.

Det är mycket angeläget att göra det, inte minst med tanke på den enskilde 
individen.

Det pågår dock redan ett sådant arbete. Försäkringskassans förre 
generaldirektör Dan Eliasson tog initiativet till Välfärdsakademin, ett samarbete 
mellan privata och offentliga arbetsgivare, organisationer, myndigheter, 
universitet och det civila samhället. Man vill samarbeta över alla gränser, tänka 
nytt, överbrygga stuprör och fokusera på teoretiskt och praktiskt stöd i den 
konkreta implementeringen med inriktning på nyanländas situation, människor 
med funktionshinder samt genom förebyggande arbete för att förhindra/minska 
framtida sjukskrivningar. 

Det låter väl som om det är exakt det som måste göras. Inte att uppfinna hjulet 
på nytt…

 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga socialförsäkringsminster Annika 
Strandhäll varför ministern och regeringen drar igång ett nytt åtgärdsprogram i 
stället för att bygga vidare på det som redan framgångsrikt är på gång i form av 
Välfärdsakademin.  

………………………………………

Anette Åkesson (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2015-10-07
Besvaras senast
2015-10-14 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors


